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ملی پوش آلمانی یک سال دیگر در پاریس ماندنی شد
با اعلام باشگاه پاری سن ژرمن، ژولین درکسلر یک فصل دیگر در این تیم خواهد 

ماند.
به گزارش ایس��نا و به نقل از نش��ریه کیکر، ژولین درکس��لر در این فصل در تیم پاری سن 
ژرمن عملکرد خوبی ارائه داد و توانست انتظارات را برآورده کند. در همین رابطه صحبت هایی 

مبنی بر رفتن این بازیکن در تابستان بعد از اتمام قراردادش وجود داشت.
ژولین درکس��لر از س��ال ۲۰۱۷ در پاریس س��ن ژرمن فرانس��ه بازی می کند و قرارداد این 
بازیکن ۲۷ س��اله با تیم پاریسی در تابس��تان به پایان می رسد. اخیراً شایعاتی مبنی بر علاقه 

باشگاه های بوندسلیگایی به این بازیکن ملی پوش نیز وجود دارد.
با توجه به ش��یوع ویروس کرونا و پایین آمدن درآمد باشگاه ها، باشگاه پاری سن ژرمن بعد 

از توافق به این بازیکن قرارداد او را برای یک فصل دیگر تمدید کرد.
حقوق وی که گفته می ش��ود ۷.۲ میلیون یورو در س��ال است، به سختی می تواند در مواقع 
شیوع بیماری توسط یک باشگاه تأمین شود و به همین خاطر او و سران تیم فرانسوی توافق 

کردند که او برای یک فصل دیگر نیز در این تیم بماند.

کاوانی برابر رم رکورد لواندوفسکی را شکست
مهاجم اروگوئه ای منچستریونایتد با زدن دو گل و ثبت ۲ پاس گل توانست رکورد 

روبرت لواندوفسکی را بشکند.
به گزارش ایسنا، دور رفت مرحله نیمه نهایی لیگ اروپا با برگزاری ۲ دیدار به پایان رسید. 
در یکی از بازی ها منچستریونایتد در خانه به دیدار رم ایتالیا رفت و ۶ بر ۲ به برتری رسید.

ادینسون کاوانی در این دیدار با زدن دو گل و ثبت دو پاس گل عملکرد بسیار خوبی داشت 
و به عنوان بهترین بازیکن زمین شناخته شد.

کاوانی با این عملکرد توانس��ت مس��ن ترین بازیکنی در اروپا تبدیل شود که در رقابت های 
باش��گاهی )لی��گ قهرمانان یا لیگ اروپا( در یک دیدار موفق ب��ه زدن دو گل و ثبت دو پاس 

گل می شود.
پیش از او روبرت لواندوفسکی با ۳۱ سال سن در دیدار برابر چلسی در لیگ قهرمانان اروپا 

توانسته بود به این مهم دست یابد.
قرارداد ادینس��ون کاوانی با منچس��تریونایتد تا پایان فصل جاری اعتبار دارد و باید دید او 

قراردادش را با یونایتد تمدید می کند یا خیر.

 انتقاد تند کاپیتان النصر از داوری
 در لیگ قهرمانان آسیا

س�تاره مراکشی النصر عربستان به انتقاد تند از س�طح داوری در لیگ قهرمانان 
آسیا پرداخت.

به گزارش ایسنا و به نقل از الریاضیه، النصر عربستان در دیدار پایانی خود در مرحله گروهی 
با نتیجه دو بر یک برابر الس��د قطر به پیروزی رس��ید تا به عنوان تیم نخس��ت راهی دور بعد 

شود.
عبدال��رزاق حمدالله، کاپیتان النصر در انتق��اد از داوری گفت: با تمام احترام به داوران باید 
بگویم که سطح داوران در لیگ قهرمانان آسیا ضعیف است. من آنها را سرزنش نمی کنم چرا 

که سطح کیفی بازی ها فراتر از داوران است.
حمدالله در دیدار برابر السد یک کارت زرد دریافت کرد و به این ترتیب بازی بعدی تیمش 

در مرحله بعد را از دست داد.

کومان: هنوز شانس قهرمانی داریم
سرمربی بارسلونا از شاگردانش خواست که شکست برابر گرانادا را فراموش کنند 

و تمرکز خود را روی بازی های بعدی بگذارند.
به گزارش ایس��نا و به نقل از اس��پورت، بارسلونا با پیروزی برابر گرانادا می توانست به صدر 

جدول رده بندی صعود کند اما به شکل عجیب تن به شکست داد.
ش��اگردان کومان که در دیدار معوقه به مصاف گرانادا رفتند با نتیجه دو بر یک شکس��ت 

خوردند.
رونالد کومان در نشس��ت خبری بعد از بازی گفت: در نیمه دوم تمرکز لازم را نداش��تیم و 
اش��تباهات بدی در خط دفاعی مرتکب شدیم. باید این شکست را قبول کرد و هیچ چاره ای 
جز آمادگی برای بازی های بعدی نداریم. ۵ بازی دیگر باقی مانده است. همه مدعیان شرایط 

سختی دارند.
او ادامه داد: روز یکشنبه بازی سختی برابر والنسیا داریم. همچنان شانس قهرمانی داریم و 
باید این شکس��ت را قبول کرد. امیدوارم که در دیدار برابر والنس��یا جبران کنیم و به پیروزی 
برس��یم. گرانادا از دو فرصتی که به دست آورد دو گل زد. آنها به کارهای دفاعی روی آوردند 

و همه فضاها را بستند.
س��رمربی بارس��لونا با کارت قرمز داور هم از بازی اخراج شد. او درباره اخراجش گفت: نمی 
دانم چرا اخراج شدم. گفتند که با داور چهارم بد رفتار کردم. داور با بی شرمی با من برخورد 
کرد. باید ببینم که در گزارش داوری علیه من چه چیزی می نویسند. اگر ببینم خلاف واقعیت 

است واکنش نشان می دهم.
آبی اناری ها با شکست در این دیدار با ۷۱ امتیاز در رده سوم جدول رده بندی باقی ماندند 

تا همچنان با اتلتیکو مادرید صدرنشین دو امتیاز اختلاف داشته باشند.

فصل برای داگلاس کاستا به پایان رسید
هافبک برزیلی بایرن مونیخ به خاطر آسیب دیدگی تا پایان فصل نمی تواند برای 

تیمش به میدان رود.
به گزارش ایس��نا و به نقل از اسپورت، داگلاس کاس��تا به صورت قرضی و با قراردادی یک 

ساله از یوونتوس به بایرن مونیخ پیوست.
این بازیکن برزیلی در بازگش��ت به بایرن مونیخ عملکرد خوبی از خود نش��ان نداده است و 

بیشتر بازی ها را به خاطر آسیب دیدگی از دست داد.
روزنامه کیکر اعلام کرد که وضعیت آسیب دیدگی کاستا به خوبی پیش نرفته است و این 

بازیکن تا پایان فصل نمی تواند برای تیمش به میدان رود.
کاستا در فصل جاری بوندسلیگا تنها در ۱۱ بازی برای بایرن به میدان رفته است که نتیجه 

آن یک گل و یک پاس گل بوده است.
بعید به نظر می رس��د که با این ش��رایط کاس��تا بتواند در یوونتوس هم شانسی برای بازی 
کردن داش��ته باش��د. او از لیگ عربستان و چین پیش��نهاد دارد و باید دید که چه تصمیمی 

خواهد گرفت.

میترا نوری: 
 امیدوارم جام باشگاه های آسیا دستاورد خوبی

 برای هندبال زنان ایران باشد
یک عضو کمیته فنی کنفدراس�یون هندبال آس�یا گفت: اینک�ه نماینده هندبال 
زنان ایران در مس�ابقات جام باشگاه های آسیا حضور دارد خوشحال کننده است و 

امیدوارم که این حضور دستاورد خوبی برای ایران داشته باشد.
میترا نوری در گفت وگو با ایسنا درباره حضورش در مسابقات هندبال جام باشگاه های زنان 
آس��یا به عنوان عضو کمیته فنی اظهار کرد: خوش��حالم که بعد از حدود ۱۶ ماه قرار است در 
قاره کهن در این رش��ته رویدادی برگزار ش��ود. من از سال ۲۰۱۵ به عنوان عضو کمیته فنی 
کنفدراس��یون هندبال آسیا در مسابقات مختلف فعالیت داشتم. این دومین دوره است که به 

مسابقات جام باشگاه های زنان آسیا دعوت می شوم و برای کسب این تجربه خوشحالم. 
این عضو کمیته فنی کنفدراس��یون هندبال آسیا در ادامه گفت: مسابقات باشگاه های زنان 
آسیا قدمت زیادی ندارد و این پنجمین دوره آن است. امیدوارم هر چه به سمت آینده پیش 

می رویم این مسابقات نوپا با حضور باشگاه های بیشتر و با کیفیت تر برگزار شود. 
وی در خصوص س��طح مسابقات جام باشگاه های زنان آس��یا گفت: این مسابقات همانطور 
که گفتم س��ابقه طولانی مدتی ندارد. به همین دلیل هم نمی توان از اکنون پیش بینی کرد. 
مشخص نیست باشگاه ها چطور یارگیری کرده اند. البته سطح این مسابقات قابل قیاس با بخش 
مردان نیس��ت و از سطح کیفی پایین تری برخوردار است. نوری گفت: ازبکستان، قزاقستان، 
کویت، هند و ایران کشورهایی هستند که در این دوره از مسابقات حضور دارند. اینکه نماینده 
ایران در این تعداد کم کش��ورها حضور دارد بس��یار خوشحال کننده است و امیدوارم که این 
حضور برای زنان ایران دستاورد خوبی داشته باشد. این عضو هیات رییسه فدراسیون هندبال 
ایران گفت: من امیدوارم تیم اشتادسازه مشهد نماینده ایران در این مسابقات با قدرت در این 

مسابقات شرکت کند و نتایج خوبی برای این تیم به دست آید.

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس، گفت: عملکرد 
تیم ما در مرحل�ه گروهی لیگ قهرمانان، مانور 
قدرت بود و می خواهیم دوباره فینالیست آسیا 

شویم.
ب��ه گزارش ایرنا، تیم فوتبال پرس��پولیس با برتری 
مقابل الریان قطر به کار خود در مرحله گروهی لیگ 
قهرمانان آسیا ۲۰۲۱ پایان داد و با کسب پنج پیروزی 
و یک شکست با ۱۵ امتیاز به عنوان صدرنشبن گروه 

پنجم به مرحله  حذفی بازی ها راه پیدا کرد.
جعفر س��میعی مدیرعامل باش��گاه پرسپولیس در 
بازگش��ت این تیم به ای��ران صحبت هایی را در مورد 

شرایط سرخپوشان انجام داد که در زیر می خوانید:
مانور قدرت کامل شد

مدیرعامل باش��گاه پرس��پولیس، صحبت هایش را 
این طور آغاز کرد: »کسب پنج برد در ۶ بازی نشان از 
قدرت پرسپولیس دارد. بار دیگر ثابت کردیم نماینده 
شایسته ای برای وطن هستیم و موفق شدیم به عنوان 
پرچمدار فوتبال کشور از نام و نشان ایران دفاع کنیم. 
مرحله مقدماتی لیگ قهرمانان این فصل، مانور قدرت 
پرس��پولیس بود که به لط��ف تدابیر فنی مربیان تیم 
و همچنین زحم��ات و نمایش غیرت بازیکنان کامل 

شد.«
گروه  ما آسان نبود

وی افزود: »برخلاف تصور برخی دوستان، در گروه 
س��ختی قرار داش��تیم. الریان قطر با یک س��رمربی 
نامدار و باتجربه راهی میدان شده بود. الوحده امارات 
توانس��ت ۱۳ امتیاز بگیرد و حتی ما را شکست دهد. 
عملک��رد و میزان امتیازگیری تیم گوا که برای اولین 
بار در تاریخ، در لیگ قهرمانان حضور داشت، از چند 
تیم مهم آس��یایی بهتر بود. به هر حال از گروه مان با 

اقتدار گذشتیم و به مرحله حذفی رسیده ایم.«
نگاه مان صعود به فینال است

نایب رئیس هیات مدیره باش��گاه پرسپولیس ادامه 
داد: »با یک تیم پرمهره و امیدوار وارد رقابت ها شدیم 
و مزد تلاش های کادرفن��ی و بازیکنان را در زمین و 
داخل جدول رده بندی دیدیم. باید بابت این اتفاقات، 
شکرگزار باشیم. با این حال کارمان هنوز تمام نشده 

و دوس��ت داریم اهداف مان را کام��ل کنیم. نگاه مان، 
صع��ود دوباره ب��ه فینال لیگ قهرمانان آسیاس��ت و 
اگر همین روند را ادامه دهیم، قطعا به خواس��ته مان 

می رسیم.«
هواداران مزد اتحاد و حمایت را گرفتند

سمیعی سپس به بحث مدل هواداری از تیم اشاره 
داش��ت و گفت: »طرفداران پرس��پولیس به کادرفنی 
و بازیکن��ان انرژی دادند و مزد اتحاد و حمایت ش��ان 
را گرفتن��د. آنها حامی و طرف��دار قدرتمندترین تیم 
غرب آس��یا هستند و انش��الله بتوانیم با حفظ همین 
آرامشی که داخل باشگاه حکمفرما شده و شخصیت 
بزرگی ک��ه تیم مان دارد، این بار چ��راغ قهرمانی در 
آس��یا را روش��ن کنیم. هواداران پرس��پولیس آنقدر 
باهوش هس��تند که بدانند رمز همه موفقیت ها، فقط 
حفظ آرامش و دوری از شایعات است. ما می خواهیم 
طرفدار پرس��پولیس همیش��ه مثل ام��روز، یک قدم 
جلوتر از حواشی باشد و در لحظات و روزهای حساس 

دست تیم را بگیرد.«
باید برنامه محور باشیم

او در مورد وضعیت پرس��پولیس اضافه کرد: »بدون 
تعارف می گویم مشکلات زیادی در باشگاه پرسپولیس 
داری��م که ما را آزار می دهد. گاهی این مش��کلات به 
بحران تبدیل می ش��ود اما باید آن را مدیریت کنیم. 
خدا را شکر که هواداران باهوش پرسپولیس، مسائل 
و مشکلات را می دانند و این موضوع را درک می کنند 
که تقریبا تمام این معضلات مالی مربوط به گذش��ته 
اس��ت. ما همچنان مش��غول از بین بردن مش��کلات 
قدیم��ی هس��تیم و این کار، وقت و ان��رژی زیادی از 
بن��ده و همکارانم می گی��رد. باید برای عب��ور از این 
مش��کلات، برنامه محور باشیم و آرامشی که امروز در 
تیم و باش��گاه حاکم شده را دنبال کنیم. من معتقدم 
ح��ل مش��کلات تنه��ا از راه حفظ آرامش به دس��ت 
می آید وگرنه تجربه مدیریتی در ادوار گذش��ته نشان 
می دهد با تصمیمات هیجانی و رفتارهای نامعقول، نه 
تنها مش��کلی حل نشده بلکه باشگاه بیشتر به سمت 

بحران رفته است.«  
قرنطینه را پذیرفتیم اما ناراضی هستیم

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس همچنین در خصوص 

قرنطین��ه سرخپوش��ان ایران به محض بازگش��ت به 
تهران تصریح کرد: »طبق خواس��ته وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزش��کی، این موض��وع را پذیرفتیم 
که تیم را به قرنطینه ببریم اما مس��ائلی در این میان 
وج��ود دارد ک��ه باعث نارضایتی ش��دید بنده و همه 
ارکان تیم ش��ده اس��ت. تیم در حال حاضر در هتل 
آکادمی به س��ر می برد و بازیکنان علیرغم خس��تگی 
ش��دید و دلتنگی برای خانواده، مجبورند در قرنطینه 
بمانند ولی ش��رایط قرنطینه حرفه ای نیس��ت. زمین 
تمرین داریم اما وس��ایل تمرین��ی در اختیارمان قرار 
نگرفته و با کمپ اصل��ی تمرینی مان فاصله داریم. از 
س��وی دیگر، هنوز ش��اهد رفت و آمدهای زیادی در 
هتل آکادمی هس��تیم. چند نفر از بازیکنان ما که از 
سفر به گوا جا ماندند، می خواهند در تمرینات حاضر 
ش��وند ولی نمی دانیم آیا آنه��ا می توانند به تمرینات 
بیاین��د یا خیر. اصلا چند روز باید در قرنطینه بمانیم 
و ب��ه ازای ه��ر روز که در هتل آکادمی هس��تیم، آیا 
بازی های پرسپولیس در لیگ به تعویق می افتد؟ این 
س��والاتی است که نیازمند دریافت پاسخ در قبال آن 

هستیم.«
امیدواریم از دوران سخت به آسانی عبور کنیم

س��میعی در پایان گفت: »هواداران پرسپولیس به 
صورت مس��تمر اخبار مربوط به تیم محبوب ش��ان را 
دنبال می کنند و می دانند در پنج، ش��ش ماه گذشته 
چه کارهایی انجام ش��ده و در ماه ه��ای آینده با چه 
س��ختی و بحران هایی مواجه هس��تیم ام��ا تلاش  و 
برنامه م��ان این اس��ت که از دش��واری ها به آس��انی 
عب��ور کنیم. بعد از کس��ب موفقیت بزرگ در مرحله 
مقدماتی لیگ قهرمانان آس��یا، حالا باید با دو فینال 
بزرگ و تقابل با سپاهان و استقلال به لیگ بازگردیم 
که نش��ان می دهد کارمان واقعا سخت و دشوار است. 
مش��کلات مالی هم موضوعی نیست که بتوان آن را 
پنهان کرد ام��ا در کنار تمام این س��ختی ها، دلگرم 
به مربیان و بازیکنان غیرتمند و پرتلاش پرسپولیس 
هس��تیم و هنوز پای وعده ها به هواداران ایستاده ایم؛ 
 بیش��تر از گذش��ته کار می کنی��م ت��ا پرس��پولیس

آسیب نبیند.«

سارا بهمنیار نماینده وزن ۵۰- کیلوگرم کاراته 
ای�ران با راهیابی به دیدار رده بندی لیگ جهانی 
کارات�ه وان، موف�ق به کس�ب دومین س�همیه 

المپیک برای کاراته بانوان ایران شد.
به گزارش ایس��نا، در جریان رقابت های روز نخست 
لیگ جهانی کاراته وان در لیس��بون پرتغال به عنوان 
مرحله نهایی تعیین کس��ب سهمیه المپیک از طریق 
رنکینگ، س��ارا بهمنیار نماین��ده وزن ۵۰-  کیلوگرم 
در مبارزه نخس��ت مقابل جما مورالس از اسپانیا ۳ بر 
صفر به برتری رس��ید اما در دومین مبارزه برابر جونا 
تسوکی از فیلیپین ۲ بر یک شکست خورد و با توجه 
به راهیابی حری��ف فیلیپینی به فینال، بهمنیار راهی 

گروه بازنده ها شد.
بهمنیار در این مرحله ابت��دا مقابل دنیلا گالیگو از 
کلمبیا با نتیجه ۴ بر یک به برتری رسید و در دومین 
مبارزه نیز مقابل رادوا س��عید از مص��ر با نتیجه ۲ بر 
صفر پیروز ش��د و به دی��دار رده بندی صعود کرد و به 

سهمیه المپیک توکیو رسید.
بهمنیار برای کس��ب مدال برنز روز یک شنبه مقابل 

الکساندرا ریچی از فرانسه به روی تاتامی می رود.
از سوی دیگر بتینا پلانک اتریشی که رقیب بهمنیار 
برای کس��ب سهمیه المپیک از طریق رنکینگ است، 

در این رقابت ها در همان دور نخس��ت مقابل کلمنت 
از مجارس��تان شکس��ت خورد و حذف ش��د تا کسب 
سهمیه المپیک توسط بهمنیار با صعود به دیدار رده 

بندی قطعی شود.
پیش از این حمیده عباس��علی ب��رای کاراته بانوان 

ایران موفق به کسب سهمیه المپیک شده است.
بهمن عس��گری نی��ز در بخش مردان به س��همیه 
المپیک رسیده اس��ت.  از میان پورشیب و گنج زاده 
نی��ز یک نفر در پایان این رقابت ها س��همیه المپیک 

خود را قطعی خواهد کرد.
هم چنین در بخش کاتای انفرادی این رقابت ها نیز 
فاطمه صادقی در دور س��وم با قرار گرفتن در جایگاه 

ششمی از دور رقابت ها کنار رفت.

هیمالیانورد ایرانی می گوید که با وجود شیوع 
کرون�ا اکنون بی�ش از هزار نف�ر در بیس کمپ 

اورست حضور دارند!
به گزارش ایس��نا،  امین دهقان، هیمالیانورد ایرانی 
که به عنوان تنها نماینده ایران در اکسپدیشن  ۲۰۲۱ 
اورس��ت در هیمالیای نپال حضور دارد، دیروز مجددا 
به بیس کمپ اورست بازگش��ت. دهقان در چند روز 
گذش��ته برای هم هوایی با گ��ذر از روی یخچال فنی 
خومبو، از بیس کم��پ به کمپ یک به ارتفاع ۵۹۵۰ 
متر رس��ید و در چادر و هوای سرد هیمالیا شب مانی 
داش��ت. س��پس این کوهنورد به کمپ دوم رس��ید و  
ارتفاع ۶۴۵۰ متر چادر زد. او در ادامه به ارتفاع ۶۸۰۰ 

رفته و مجددا به کمپ دوم بازگشت.

این کوهنورد با وجود بارش س��نگین برف از کمپ 
دو به بیس کمپ اورست با ارتفاع ۵۳۶۴ آمد و اکنون 
۵ ت��ا ۱۰ روز زمان می برد ت��ا طناب گذاری های لازم 
انجام شود و مسیر قله اورست آماده صعود کوهنوردان 

سراسر جهان شود.
این کوهنورد که اکنون در بیس کمپ حضور دارد و 
موفق شده دقایقی به اینترنت متصل شود، در گفت وگو 
با ایس��نا، در باره صعودش گف��ت: افتخار می کنم که 
در این س��فر از لوازم کوهنوردی فروشگاه های ایرانی 

استفاده می کنم.
او اف��زود: با وجود چهارصد مجوز برای صعود به قله 
اورس��ت و تعداد ش��رپاها و خدمه و آش��پزهای بیس 
کمپ، امسال بیش از هزار نفر در بیس کمپ اورست 
حضور دارند!  حال چند نفر از هیمالیانوردان و شرپاها 
مساعد نبوده که توس��ط بالگرد به کاتماندو پایتخت 
نپال منتقل ش��ده و متاس��فانه تس��ت کرونای آن ها 

مثبت بوده است.
دهق��ان گفت: از همه ی م��ردم ایران می خواهم که 
برایم دعا کنم تا بتوانم س��ربازی برای کش��ورم باشم 
و با وجود مش��کلات متعدد مانند کرونا، موارد فنی و 
همچنین وضعیت جوی موفق شوم پرچم ایران را در 

بام دنیا به اهتزاز دربیاورم.

 سارا بهمنیار سومین المپیکی کاراته 
ایران شد

با وجود شیوع کرونا

هیمالیانورد ایرانی: بیش از هزار نفر در بیس کمپ اورست حضور دارند! 

س�رمربی تی�م ملی بس�کتبال ای�ران درباره 
موضوعات مختل�ف و برنامه های تیم ملی پیش 

از حضور در بازی های المپیک صحبت کرد.
به گزارش ایس��نا، مهران ش��اهین طبع، س��رمربی 
تیم بس��کتبال ش��هرداری گرگان، درب��اره این فصل 
از رقابت ه��ای لیگ برتر که با قهرمانی ش��اگردانش 
به پایان رس��ید توضیح داد: در ابت��دای کار به دلیل 
ش��رایط اقتصادی ایجاد ش��ده به خاطر مواردی چون  
ویروس  کرونا و ... خیلی توقع نداش��تیم کیفیت لیگ 
خوب باشد، اما در ادامه ۱۶ تیم به لیگ ورود کرده و 
بازیکنان خارجی خوبی هم وارد لیگ شدند که سطح 
مسابقات را بالاتر برد. باید از فدراسیون تشکر کرد که 
خیلی خوب این بازی ها را برگزار کرد. با نزدیک شدن 

به مرحله پلی آف نیز کیفیت بازی ها بهتر شد.
او ادامه داد: حض��ور بازیکنان خارجی در لیگ نیز 
باعث شد کیفیت بازیکنان داخلی هم بالاتر برود، این 
موضوع در آینده به تیم ملی ایران کمک خواهد کرد. 
البت��ه به دلیل این که بازی ه��ا به صورت متمرکز در 
تهران برگزار ش��د، خیلی از تیم های شهرستانی مثل 
گرگان، نفت، ذوب آهن، بندرعباس و ... تماش��اگران 
خود را از دس��ت دادند که البته فدراس��یون چاره ای 
نداش��ت و باید به هر شکلی که می شد لیگ را برگزار 
می کرد. شاهین طبع درباره مربیگری پسرش در این 
فصل از مس��ابقات لیگ نیز گف��ت: درباره عملکرد او 
باید کارشناس��ان نظر بدهند، اما م��ا هیچ دیداری با 
هم نداشتیم. بس��کتبال ورزشی است که همیشه در 
آن برد و باخت هس��ت. مشورت هایی با هم داشتیم و 

او گاهی از این مشاوره ها استفاده می کند.
سرمربی تیم بس��کتبال ش��هرداری گرگان درباره 
بازیکن��ان خارجی این فص��ل لیگ برت��ر نیز گفت:  
خوش��بختانه قراردادهای خیلی خوبی توسط تیم ها 
بس��ته ش��د که دلیل آن تعامل خوب بین باشگاه ها، 
فدراس��یون و مس��وولان فیبا در چند س��ال گذشته 
اس��ت. تیم ه��ا می توانس��تند از ظرفی��ت دو بازیکن 
خارج��ی و چند بازیکن ملی پوش اس��تفاده کنند که 

ما بهره بردیم.
ش��اهین طبع درباره س��خت ترین حریف شهرداری  
گرگان  نیز گفت: از نظر من همه تیم ها خیلی زحمت 

کشیدند و رقیبان قابل احترامی بودند. البته فدراسیون 
در این فصل یک تصمیم خیلی خوبی گرفت که تیم 
ملی جوانان ۲۰۲۰ )کوچین آمل( را در لیگ شرکت 
داد. با توجه به این که تیم جوانان باید در مس��ابقات 
جام جهانی شرکت کند، بازی ها و تجربه  کسب شده 

از لیگ وضعیت آن ها را بهتر خواهد کرد.
او درب��اره عملکرد کمیته انضباطی فدراس��یون در 
این فصل لیگ نیز گفت: حضور ملی پوشان، ستاره ها 
و بازیکن��ان خوب به لیگ م��ا اعتبار می دهد و مردم 
دوس��ت دارند ب��ازی خوب آن ها را تماش��ا کنند که 
بخش��ی از وظایف فدراس��یون نیز حفظ و نگهداری 
این ش��رایط اس��ت. اتفاقاتی که در لی��گ رخ داد به 
حدی نبود تا بازیکنی  محروم  شود. در مجموع کمیته 
انضباطی مدبرانه تصمیم گرفت. اتفاقات در باشگاه ها 
عمیق نیست و در بازی های پربرخورد همیشه حاشیه 
پیش می آید. نداش��تن همبس��تگی به تیم های ملی 
لطمه زده اما در چند س��ال گذشته شرایط بهتر شد. 
ما سعی کرده ایم صحبت هایی با بازیکنان داشته و در 
برخی موارد هم بازیکنانی را کنار گذاشتیم تا با بقیه 

ادامه دهیم، اما تلاش این اس��ت که همبس��تگی در 
تیم باشد. شاهین طبع درباره برنامه های تیم ملی نیز 
گفت: در خرداد مس��ابقات پنجره سوم انتخابی کاپ 
آس��یا را پیش رو داریم و بع��د از آن باید در المپیک 
ش��رکت کنیم. پس از آن هم باید در خود مس��ابقات 
کاپ آس��یا شرکت کنیم. سال گذشته برای تیم ملی 
خوب کار شد و برنامه خوبی داشتیم، اما به خاطر کرونا 
المپیک به تعویق افت��اد. الان هم برنامه ریزی خوبی 
صورت گرفته اس��ت. در حال حاضر از ژاپن، لهستان، 
یونان و پرتغال دعوت نامه داریم، قبل از پنجره س��وم 
هم یک تورنمنت در س��وریه با حضور مصر، سوریه و 
لبنان اس��ت که ش��رکت در آن به ما کمک می کند. 
تنها مشکل همپوشانی مسابقات از نظر زمان برگزاری 

است که باید فکری برای آن کنیم.
وی هم چنین در مورد ابراز تمایل پری پتی بازیکن 
خارجی تیم شهرداری گرگان برای بازی در تیم ملی 
بس��کتبال ایران، اظهار کرد: او علاقه زیادی به ایران 
و ش��هر گ��رگان دارد. به هر حال ب��ازی کردن برای 
بازیکنان خارجی در المپیک بس��یار اهمیت دارد، اما 

ما هیچ صحبتی با او نکرده ایم. قطعاً اگر قرار باشد که 
بتوانیم از بازیکن خارجی اس��تفاده کنیم، می توانیم 
بازیکنان خارجی باکیفیت بهتری هم داش��ته باشیم. 
ضم��ن این که قوانین این اجازه را می دهد که از یک 

بازیکن خارجی بهره ببریم.
ش��اهین طبع  در واکنش به این سوال که آیا بالاتر 
از پری پت��ی مدنظر او قرار دارد؟ پاس��خ داد: بله. ما 
بهن��ام یخچال��ی را در آلمان داری��م. هم چنین یک 
بازیکن به نام جلال پور که قرار است به کمپ بیاید و 
تمرینی در کنار ما داشته باشد. البته هنوز پرونده این 
بازیکن در فیبا قطعی نش��ده و قرار است در روزهای 
آین��ده مکاتبات��ی صورت بگیرد ت��ا در صورت امکان 
از او اس��تفاده کنیم. س��رمربی تیم  ملی بسکتبال در 
ادامه گفت و گوی خود با برنامه  ورزش  و مردم، درباره 
کمک مالی صورت گرفته برای بس��کتبال نیز، گفت: 
باید از رییس جمهور و وزیر ورزش تش��کر کنم. آن ها 

به بسکتبال نگاه ویژه ای دارند.
او درباره نخس��تین بازی ایران در المپیک و تقابل 
ملی پوش��ان با تیم ملی آمریکا، اظهار کرد: نخستین 
بازی ما با تیمی اس��ت که قرار اس��ت پ��س از پایان 
مس��ابقات انتخابی جهانی به گروه اضافه شود. هدف 
ما این اس��ت تیم آبرومند و باکیفیتی راهی مسابقات 
کنیم، مطمئن هس��تیم بچه ها در المپیک بازی های 
خوبی خواهند داشت. ایران بازیکنان با تجربه زیادی 
دارد، اما لازم اس��ت نیروی جوان را هم تزریق کنیم 
که این ترکیب تیم ملی را تشکیل می دهد تا بهترین 
ش��رایط را فراهم کنیم. برنامه ریزی ما به نوعی است 
ک��ه از نظرات جمع اس��تفاده کنیم. البته گاها دلایل 
خود را چون ممکن اس��ت ب��ه کار بازیکن لطمه بزند 
مطرح نمی کنیم. قطعا نگاه ما ش��خصی نیست و در 
فدراسیون هم کار به خوبی رصد می شود. نگاه ما در 

انتخاب بازیکن و نفرات اعزامی کاملا فنی است.
وی در پایان و در پاس��خ به این سوال که آیا امکان 
حض��ور بازیکن خارجی در ترکیب تیم ملی ایران نیز 
وجود؟ دارد: توضیح داد: هرجا که احس��اس ش��ود با 
ای��ن  تصمیم کیفیت کار بالا م��ی رود، از این ظرفیت 
استفاده می کنیم. البته برای انتخاب خارجی یکسری 

معیارها را مدنظر خواهیم داشت.

واکنش شاهین طبع به حضور پتی در تیم  ملی ایران

سمیعی: می خواهیم پرسپولیس دوباره فینالیست آسیا شود


